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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1462 Sänkta krav för antagande på polisutbildningen 

Nyligen meddelades att man avser att sänka kraven för att få fler sökande 
antagna till polisutbildningen. Anledningen sägs vara att man ej lyckats fylla 
alla platser på utbildningen.

Framöver ska det räcka med att få en 3:a på testet, på en skala där normalvärdet 
ligger på mellan 4 och 6. 

Man sänker således antagningskraven samtidigt som många vill att 
polisutbildningen ska bli en högskoleutbildning, vilket skulle leda till en mer 
kvalitativ utbildning än i dag. Detta borde i stället leda till högre krav för ett 
antagande. 

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är:

Avser statsrådet att vidta några åtgärder med anlening av detta eller anser 
statsrådet att det är rätt väg att gå för att få fler att söka och bli antagna till 
polisutbildningen?

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén

Från Riksdagsförvaltningen
2016-07-18
Besvaras senast
2016-08-01


